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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

Onderwerp: Tweede Albert Heijnfiliaal Frederik Hendriklaan  

Aan de voorzitter van de gemeenteraad      

Den Haag, 6 oktober 2014 

Geachte voorzitter, 

GroenLinks heeft van bewoners en winkeliers in de omgeving van de Frederik Hendriklaan begrepen 
dat boekhandel Paagman van plan is om bedrijfsruimte aan de Willem de Zwijgerlaan, om de hoek bij 
de Frederik Hendriklaan, te verhuren aan Albert Heijn. Het zou volgens hen gaan om een winkel met 
een vloeroppervlak van 500m2. Volgens de actievoerders geeft het bestemmingsplan aan dat winkels 
geen groter vloeroppervlak mogen hebben dan 250m2. Terecht maken bewoners en winkeliers zich 
zorgen over concurrentie, hogere parkeerdruk en daarbij komende onveiligheid in deze straat die 
zich kenmerkt door kleine kruidenierszaken, spelende kinderen en verschillende scholen in de 
omgeving. 

 

Reden voor GroenLinks om, conform artikel 38 van het reglement van orde, de volgende vragen 
stellen: 

 

1. Is het college bekend met het voornemen van boekhandel Paagman om bedrijfsruimte aan 

Albert Heijn te verhuren?  

 

2. Is het juist dat het bestemmingsplan aangeeft dat winkels geen groter vloeroppervlak dan 

250m2 mogen hebben? In hoeverre is het dan mogelijk dat Paagman 500m2 

winkeloppervlakte aan een supermarkt wil verhuren? Graag een toelichting.  

 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat de Frederik Hendriklaan een winkelstraat is met 

verschillende kleine winkels met een divers aanbod, waarin een tweede Albert Heijn-filiaal 

binnen een straal van 500 meter geen toegevoegde waarde heeft? Graag een toelichting. 

 

4. Kan het college aangeven op welke wijze er contact is tussen gemeente, Paagman en Albert 

Heijn over de voorgenomen ontwikkeling? Graag een nadere toelichting.  

 

Inge Vianen 

  


